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Tisztelt Elnök Úr !

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 2 .
melléklet 43 . pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldö m
Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési képviselő „ Tehetséges fiatalok
Magyarországra költöztetése hogyan áll összhangban a határon túli futballberuházáso k
hivatalos nemzetpolitikai indokával? " ; „Az utánpótlás-nevelés ezen gyakorlata segíti-e a
magyar nemzetpolitikai célok megvalósulását?”; „Mi a magyar utánpótlás-nevelés
célja?” című, K/20129-20134 . számú írásbeli választ igénylő kérdéseire adott
válaszomat.

Budapest, 2018 . március 28 .
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Hiv. szám: K/20129-20134 .

Mesterházy Attila
országgyűlési képviselő részére
MSZP

Budapest

Tisztelt Képvisel ő Úr!

Az Ön által Orbán Viktor miniszterelnök úrnak és Semjén Zsolt miniszterelnök-helyettes úrnak
feltett „ Tehetséges fiatalok Magyarországra költöztetése hogyan áll összhangban a határon túl i
futballberuházások hivatalos nemzetpolitikai indokával? " ; „Az utánpótlás-nevelés ezen
gyakorlata segíti-e a magyar nemzetpolitikai célok megvalósulását?” ; „Mi a magyar
utánpótlás-nevelés célja? " című írásbeli kérdésekre illetékességből — Balog Zoltán miniszter ú r
megbízásából — az alábbi választ adom .

Megértjük, hogy a szocialistákat frusztrálja a Kormány sikeres nemzetpolitikája, hiszen Önök
voltak azok, akik 2004-ben a kett ős állampolgárságról történő népszavazás során szégyenteljes ,
demagóg kampánnyal magyart uszítottak a magyar ellen .

Bízom abban, hogy Ön nem tartozik azok közé, akik Gyurcsány Ferenc kottájából kívánna k
játszani, hiszen Ön volt az, aki bocsánatot kért egykori miniszterelnöke gyalázatos viselkedés e
miatt az erdélyi magyarságtól . A most feltett kérdései azonban némileg elbizonytalanítanak .
Egyszerűen arról van szó, hogy mi a sportpolitika területén sem teszünk különbs~yar és
magyar között .

Budapest, 2018. március 28 .
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